
 EJL juhatuse koosoleku protokoll nr 233

Kuupäev: 15. september 2021
Koht: Eesti Jahtklubide Liidu kontor/Veebikeskkond Zoom
Algus: 14.50
Lõpp: 16.32
Kohal: Kalev Vapper, Tuuli Org, Marti Hääl, Sven Nuutmann, Toomas Tõniste, Mihkel Kosk 
(Zoom keskkond), Andres Valkna 
Puudusid: Tiit Pruuli
Protokollija: Sigrid Nahk 

Päevakord: 
1. Eesti Jahtklubide Liidu uue assistendi tutvustus
2. Ülevaade Eesti Jahtklubide Liidu peasekretäri konkursist
3. Riigi spordistipendiumite kandidaatide nimekirja arutelu ja kinnitamine
4. Eesti Jahtklubide Liidu uue strateegia tegevuskava arutelu 
5. Muud teemad 

1. Eesti Jahtklubide Liidu uue assistendi tutvustus
Antud päevakorra puntki koosolekul ajanappuse tõttu ei käsitletud. 

2.  Ülevaade Eesti Jahtklubide Liidu peasekretäri konkursist
K. Vapper: Oleme vestlusi pidanud kahe kandidaadiga, küll aga on meile oma elulookirjeldusi 
saatnud paljud sekretärid, kes täpselt ei mõista, millise ametikohaga on tegemist. Samuti need 
inimesed, kellega me oleme töövestlusi pidanud, on küll oma hariduse ja kogemuste poolest 
tugevad kandidaadid, aga neid puuduvad teadmised purjetamisest ja kõigest sellest, mida siinsel 
ametikohal vaja läheb. 
S. Nuutmann: Minu silmis ei sobi siia inimene, kellel puuduvad teadmised purjetamisest, kuna 
antud ametikoht siiski eeldab seda, et inimene teab juba purjetamise kohta, mitte et ta peab 
hakkama uusi teadmisi siin rohkelt omandama. 

Eesti Jahtklubide Liidu juhatus diskuteeris peasekretäri/tegevjuhi ametikohale kandideerinud 
inimeste üle. Küll aga peale pikka arutelu otsustas juhatus, et konkurssi ei lõpeta ning uue inimese 
otsingud jätkuvad. Samuti otsustas juhatus, et laiendab konkurssi levilat, ehk infot töökoha osas 
tuleks jagada Facebookis olevates purjetamisega seotud gruppides ning samuti arutleti võimaluse 
üle teha sihtotsingut, mis aitaks leida ametikohale sobivat inimest. 

3. Riigi spordistipendiumite kandidaatide nimekirja arutelu ja kinnitamine
Eesti Jahtklubide Liidu juhatus arutles pikalt sellele üle, kes väljapakutud 11st kandidaadist esitada 
riigi spordistipendiumile. Juhatus kaalus erinevaid variante, kuidas stipendiumile esitamine oleks 
võrdne ja aus. 

Peale pikka arutelu otsustas Eesti Jahtklubide Liidu juhatus esitada riigi spordistipendiumile 
järgnevad isikud: 
1. Ingrid Puusta tulemustega: 
    RS:X naiste klassi 2021. a. OM 16. koht;
    RS:X naiste klassi 2021. a. MM 12. koht;
    RS:X naiste klassi 2021. a. EM 10. koht; 
    RS:X naiste klassi 2020. a. EM 13. koht, MM 16. koht; 
    2019. a. Eel-Olümpia 8. koht, EM 13. koht; 
    2018. a. MM 19. koht (olümpiapilet), EM 9. koht; 
    2017. a. Mallorca EK etapp 7. koht, EM 15. koht. 



2. Karl-Martin Rammo tulemustega: 
    2021. a. Laser OM 15. koht; 
    2020. a. Laser EM 42. koht; MM 43. koht; 
    2020. a. Laser Senior EM 48. koht; 
    2019. a. MM 23. koht, Eel-Olümpia 26. koht; 
    2018. a. MM 17. koht (olümpiapilet), EM 17. koht, Miami MK 13. koht; 
    2017. a. Kieli EK etapp 2. koht, MM 19. koht, EM 10. koht. 
3. Karolin Härm tulemustega: 
    2021. a. Zoom8 MM 1. koht; 
    2021. a. Laser 4.7 MM 39. koht; 
    2019. a. Zoom8 MM 1. koht; 
    2018. a. Zoom8 EM 2. koht. 
4. Elisabeth Ristmets
    2021. a. Zoom8 MM 2. koht. 
5. Bertha Kivistik 
    2021. a. Techno293 U13 EM 1. koht. 
6. Rasmus Maalinn 
    DN klassi juunioride 2020. a. MM 1. koht;
    2019. a. MM 1. koht, EM 3. koht;
    2018. a. MM 1. koht, EM 1. koht. 
7. Renar Roolaht
    2021. a. Techno293 EM Techno Plus II koht
    2020. a. Baltic Cup Estonia Formula I koht. 

4. Eesti Jahtklubide Liidu uue strateegia tegevuskava arutelu
Antud päevakorra puntki koosolekul ajanappuse tõttu ei käsitletud. Plaanis on teema arutlusse võtta 
järgmisel koosolekul. Küll aga mainiti, et komisjonid võtaksid tegevuskavad arutellu ning räägiksid 
tegevuskava punktid läbi. 

5. Muud teemad 
K. Vapper: Zoom8 koosolekult, mis sel nädalal toimus, tuli informatsioon, et 2022. aasta juuli lõpp
või augusti algus, on plaan Eestis läbi viia Zoom8 MM. Sellega seoses tuleks esitada jahtklubidele 
informatsiooni ning neilt küsida, kes oleks võimeline ning sooviks üritust korraldada.

Juhatus arutles selle üle, millistele jahtklubidele võiks ürituse korraldamist pakkuda või kuidas 
võiksid jahtklubid omavahel ürituse nimel nii-öelda konkureerida. Jutuks tulid nii Kalevi Jahtklubi, 
Tallinna Jahtklubi, Pärnu Jahtklubi, Dago ning Saaremaa Merispordi Selts. Plaanis on paluda 
klubide visioone võistluse korraldusest ja väljanägemisest.   
Juhatuse liikmed arutlesid ka teemal, kes võiks olla järgmine Zoom8 klassi esindaja rahvusvahelises
alaliidus.


